
Information	fra	bestyrelsesmøde	18.03.2015	i	Middelfart	Antenneforening	(MA)	
	
Deltagere:	Bent	Hørby	(BH),	Bent	Jensen	(BJ),	Karsten	Svenningsen	(KS),	Jan	Thagaard	(JT),	
Bent	Laugesen	(BL),	Marianne	Thomsen	(MT)	+	suppleant	Jørgen	Jørgensen		
Fraværende:	John	Hansen	og		suppleant:	Benjamin	Fritz‐Jensen.		
	

	
	
270.	Gennemgang	og	godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelses	møde	den	16.02.	
	
Referatet	godkendt	uden	bemærkninger.	
	
	
271.	Konstituering	efter	generalforsamlingen	
	
Bent	Hørby	–	formand	
Bent	Jensen	–	næstformand	
Karsten	Svenningsen	–	kasserer	
John	Hansen	og	Bent	Jensen	–	medlemstelefoner	
Jan	Thagaard	–	mailboksen	
Marianne	Thomsen	–	sekretær	
Benjamin	Frits‐Jensen	‐	webmaster	
	
	
272.	Evaluering	af	generalforsamlingen	
	
Der	var	ikke	ret	mange	spørgsmål	eller	kommentarer	til	beretningen	eller	regnskabet.	
	
		
273.	Programomlægning	den	25.03.	
	
BH	har	sørget	for	indrykning	af	information	i	Melfar	Posten	den	18.03.	og	i	Stiftstidende	den	
21.03.		Udkast	har	forinden	været	præsenteret	for	bestyrelsen.	I	annoncen	opfordres	til	
nabohjælp,	så	alle	forhåbentlig	har	mulighed	for	at	komme	godt	igennem	omlægningen.	
	
BH	har	spurgt	Stofa,	om	det	virkelig	er	nødvendigt	at	foretage	en	ny	kanalsøgning	når	der	fx	
ingen	ændringer	er	til	indholdet	i	den	lille	pakke.	Ifølge	Stofa	kan	set	teknisk	ikke	undgås.	
	
	
274.	Status	på	voldgiftssagen	
	
BH	havde	til	mødet	fremsendt	svarskrift	fra	Stofa	med	de	kommentarer,	han	har	leveret	til		
Lett‐advokaterne	til	den	kommende	replik.			
	
	
275.	Dialogen	med	alternative	samarbejdspartnere	
	
Uden	dette	punkt	drøftede	vi	møder	med	forskellige	samarbejdspartnere	og	deres	tilbud.	



276.	Efter	servicegennemgangen	af	vores	anlæg	–	aktuelle	investeringsbehov	
	 	
Vi	har	fået	en	tilbagemelding	på	den	årlige	servicegennemgang	af	vores	anlæg,	og	der	er	ikke	
umiddelbart	behov	for	større	investeringer.	
	
BH	har	aftalt	med	Stofa	at	vi	efter	31.03.	får	en	oversigt	over	det	seneste	års	henvendelser	om	
servicebehov.		På	basis	heraf	vil	vi	danne	os	et	overblik	over	områder	med	mange	medlems‐
henvendelser.	
	
Iflg.	KS	må	der	også	findes	en	oversigt	over	fejl	på	modems.	Det	skulle	give	samme	overblik.	
	
	
277.	Revision	af	antenneforeningens	strategi	
	
Punktet	blev	skubbet	til	næste	møde	pga.	af	det	fremskredne	tidspunkt.	
	
	
278:	Bordet	rundt	
	
KS	udleverede	en	sammenligningsskema	over	priser	fra	forskellige	udbydere.	
	
BH	spurgte	hvor	mange	der	er	interesserede	i	mødet	hos	TV	2	den	14.	eller	15.04.		
	
BH	vender	tilbage	med	forslag	til	dato	for	næste	bestyrelsesmøde.	
	
	
279.	Fra	formanden	
	
Emnerne	skubbet	til	næste	møde.	Iflg.	dagsordenen	drejer	det	sig	om	følgende:	
	
a)	Aktuel	medlemsstatus	
b)	Orientering	fra	mødet	med	Stofa	den	12.03.	
c)	Indbydelse	til	møde	hos	TV2	/	Fyn	14.	eller	15.04.		
d)	Spørgeundersøgelse	af	medlemstilfredsheden.		
	
	
280.	Eventuelt,	herunder	næste	møde	
	
Iflg.	dagsordenen	er	følgende	emner	planlagt	til	næste	møde:	
	
‐	Evalueringen	af	programomlægningen	
‐	Voldgiftsag	og	fremtidig	samarbejdspartner.	
	

	
	

For	referatet:	
MT	–	22.03.2015	


